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Abstract (en)
The invention relates to a force-transmission element for a drive on a sliding door in the form of a rack for the engagement of a pinion of the drive
motor, in the case of which there is provided a carrier element (7) which can be connected to the sliding door (1) and to which there is connected at
least one plastic toothing element (10), the teeth (12) of which are held by laterally delimiting webs (13) which are fixedly connected to said teeth.
Consequently, with the same cross-sections, higher forces can be transmitted even using common plastic strengths. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Kraftübertragungselement für einen Antrieb an einem Schiebetor in Form einer Zahnstange für den Eingriff eines Ritzels
des Antriebsmotors, bei der ein mit dem Schiebetor (1) verbindbares Trägerelement (7) vorgesehen ist, mit dem wenigstens ein Zahnelement (10)
aus einem Kunststoff verbunden ist, dessen Zähne (12) durch seitlich begrenzende und mit diesen fest verbundene Stege (13) gehalten sind. Damit
können bei gleichen Querschnitten auch mit gängigen Kunststoffestigkeiten höhere Kräfte übertragen werden. <IMAGE>
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